



**食肆露天座位附加消防安全规定**  
**Additional Fire Safety Requirements for**  
**Outside Seating Accommodation (OSA)**

1. 露天座位不得位于任何危险品仓库或装置的 6 米范围内，也不得位于任何消防龙头，地掣或告示牌的 1.5 米范围内。  
The OSA should not be situated within 6 metres from any dangerous goods store or installation, and within 1.5 metres of any fire hydrant, hydrant ground valve or notice plate.
2. 露天座位不得阻塞任何楼宇消防装置或告示牌。  
The OSA should not cause obstruction to any building fire service installation or notice plate.
3. 露天座位不得阻塞任何于消防安全标准 PPA/101-3 内所指的逃生途径。  
The OSA should not cause obstruction to any Means of Escape as stipulated at the Fire Safety Standards PPA/101-3.
4. 露天座位不得阻塞任何紧急车辆通道，亦不得妨碍救援车辆或设备的凌空操作。  
No obstruction should be caused to any Emergency Vehicular Access (EVA) or the operation of Fire Services aerial appliance equipment.
5. 除获批准外，露天座位内一般不准使用明火煮食。  
No heating activities involving naked flame for cooking/food warming is permitted inside the OSA.
6. 于食肆露天座位放置\_\_\_\_\_具 9 公升装水式灭火筒。  
\_\_\_\_\_ x 9L water type extinguisher at OSA Area.